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JEGYZŐKÖNYV 

A Magyar Floorball Szakszövetség elnökségi üléséről 

Dátum: 2022. szeptember 07. 19 óra 00 perc 

Helyszín: A Magyar Sport Háza, Budapest, 207-es iroda 

Résztvevők: 

MFSZ képviseletében: Kiss László elnök, Balogh Norbert elnökségi tag, Lánczi András 

elnökségi tag, Pavelka Zoltán elnökségi tag, Rácz László elnökségi tag, Liebe György 

Ellenőrző Testület elnök, Németh Richárd főtitkár 

 

Vendégként: Kállai Márk felnőtt női válogatott szövetségi kapitány, Feke János Dávid U19 

fiú válogatott stáb tag, Pafféri András felnőtt férfiválogatott stáb tag 

 

Kiss László: 

Köszöntötte a megjelenteket és megnyitotta az elnökségi ülést. 

Pár mondatban összefoglalta az elnökségi ülés miértjét, milyen teendők, feladatok várnak az 

elnökségre.  

 

Határozatképesség megállapítása: 

Az elnökségi ülés határozatképességéhez arra van szükség, hogy az elnökségi tagok 50 % +1 

fővel képviseltessék magukat. 5 elnökségi tagból mind az 5-en jelen voltak, így megállapította, 

hogy a szakszövetség elnökségi ülése határozatképes. 

 

Az elnökség tagjai egyhangúan elfogadták Kiss Lászlót levezető elnöknek. Jegyzőkönyv 

vezetői feladattal Németh Richárd főtitkárt bízták meg, míg jegyzőkönyv hitelesítőnek Balogh 

Norbertet és Liebe Györgyöt választották meg. Mindenki elfogadta a megbízatást, az elnökségi 

tagok is egyhangúan megszavazták a jelölteket. 

 

Kiss László ismertette az elnökségi ülés napirendi pontjait, amit mindenki előzetesen írásban 

megkapott. Megkérdezte, van-e valakinek további napirendi pontra javaslata. 

Javasolta, hogy 8. napirendi pontként tárgyalják meg az MFSZ átigazolási, kölcsönadási 

szabályzatát, és a benne szereplő összegeket. 

 

További javaslat nem érkezett, ezért az eredetileg kiküldött napirendi pontokat egy módosítási 

javaslattal terjesztette fel szavazásra. 

 

EÜ-2022/09.07/1. számú határozat: 

Az elnökségi tagok egyhangúan elfogadták az eredetileg kiküldött és az egy új 

napirendi ponttal kiegészített üléstervet. 
 

 Szavazás: 5 igen, 0 nem, 0 tartózkodott 
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1. napirendi pont: 

Tájékoztató a rendkívüli közgyűlés utáni teendőkről  

 Előadó: Németh Richárd főtitkár      

 (szóbeli előterjesztés) 

 

Németh Richárd elmondta a legutóbbi közgyűléssel kapcsolatban, hogy rendezve lett a helyszín 

terembérleti díja, frissítette a határozatok jegyzékét, ami megtalálható a honlapon, elkészült a 

jegyzőkönyv, ami szintén elérhető a honlapon. A megalakuló Média Bizottsággal felvette a 

kapcsolatot az új címer elkészítéséhez szükséges pályázati kiírással kapcsolatban. Megkérte 

Mogor Mártát, az MFSZ új könyvelőjét, hogy az új javított mérleget és a kiegészítő mellékletét 

nyújtsa be a törvényszéknek. 

 

Az elnökség az elmondottakkal kapcsolatban nem tett fel kérdést, teljes mértékben meg voltak 

elégedve az elvégzett teendőkkel. A tájékoztatót egyhangúan elfogadták 5 igen szavazattal. 
 
 

2. napirendi pont: 

Szövetségi kapitányok tájékoztatója csapatuk felkészüléséről, terveikről 

  Előadó: szövetségi kapitányok 

   (szóbeli előterjesztés) 

 

2.1. Szabó Zsolt U19-es lány válogatott szövetségi kapitány 

(írásos előterjesztés) 

 

Személyes okok miatt Szabó Zsolt nem tudott jelen lenni az elnökségi ülésen, ezért 

írásban elküldte Kiss László elnöknek a beszámolóját, aki felolvasta azt. Részletes 

beszámolót készített, amiben leírta a kezdettől fogva hogyan készültek a csapattal a 

múlt évben zajlott selejtezőre, ahol sikeres helytállás követően kijutottak a 

világbajnokságra. Precízen bemutatta a két világesemény közti időszakot, a kint 

szerzett tapasztalatokat, értékelte a csapat teljesítményét, tájékoztatást adott a 

játékvezetők szabály alkalmazásáról. Kiemelte Lelovics Nóra kiemelkedő 

teljesítményét, aki bekerült a világbajnokság válogatottjába. Javaslatot tett mely 

külföldi szakemberekhez lehet fordulni a sportág hazai színvonalának emelkedéséhez, 

amikből merítve még magasabb szintre lehet felépíteni itthon a floorballt. 

(Írásos beszámoló az elnökségi dokumentumokhoz mellékelve.) 

 

Jelenlévők gratuláltak a edzői stábnak és a játékosoknak. 

 

EÜ-2022/09.07/2. számú határozat: 

Az MFSZ elnöksége egyhangúan elfogadta az U19 női csapat szövetségi kapitány 

beszámolóját a világbajnokságra történt felkészüléséről és szerepléséről. 

Köszönetüket fejezték ki a stábtagoknak és játékosoknak a sikeres szerepléséért. 

 

Szavazás: 5 igen, 0 nem, 0 tartózkodott 

 

2.2. Feke János Dávid U19-es fiú válogatott stáb tag: 

 (szóbeli előterjesztés) 

 

Csordás Tamás, az U19-es fiú válogatott szövetségi kapitánya Feke János Dávidot 

bízta meg a tájékoztató megtartásával kapcsolatban. Elmondta, hogy annak ellenére, 

hogy sajnos még mindig nincs helyszín az U19-es selejtezőnek, gőzerővel készülnek 
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és dolgoznak a csapattal, hogy amikor a megmérettetésre kerül a sor, 110%-osak 

legyenek a játékosok. Folyamatosan jó kapcsolatot ápolnak más nemzetek utánpótlás 

fiú csapataival, köztük a szlovénekkel, ahol tavasszal jártak is egy felkészülési 4 

csapatos tornán. Sok tapasztalattal és szép eredményekkel tértek haza. Az olasz, a 

belga és osztrák csapattal is jó a kapcsolat. Október 1-én és 2-án egy-egy felkészülési 

mérkőzést fognak játszani Érden, amihez kérik a szövetség segítségét.  

 

Az MFSZ elnöksége egyhangúan elfogadta az U19 fiú válogatott csapat edzői stábjának 

tájékoztatóját. Sok sikert kívántak a felkészüléshez. 

 

Szavazás: 5 igen, 0 nem, 0 tartózkodott 

 

2.3. Kállai Márk női szövetségi kapitány: 

 (szóbeli előterjesztés) 

 

Kállai Márk elmondta, hogy az előre elkészített programterv a világbajnoki selejtezőig 

sajnos nem úgy alakult, ahogy korábban elképzelte és ahogy szerette volna. Leginkább 

az érdeklődés hiányát emelte ki, illetve az U19-es VB-n szereplő lány játékosok 

távolmaradását. Szerencsére ezek a problémák nem csökkentették elszántságát a 

csapat felkészítésével kapcsolatban, bízik a selejtezőn való sikeres szereplésben. Szót 

ejtett a tervezett nemzetközi felkészülési mérkőzésről, a külföldi tornákon való 

részvételükről. Külön öröm, hogy az olasz csapat elleni felkészülési mérkőzésük 

Lignanoban lesz, ahol a mai nap kiderült, hogy itt játsszák majd a selejtező meccsüket 

is a rendező ország ellen. Bíznak abban, hogy a játékosok fokozatosan jobban oda 

teszik majd magukat az edzéseken és a mérkőzéseken és a kemény munka meghozza 

a várt jutalmat, a világbajnokságra való kijutást. 

 

Az MFSZ elnöksége egyhangúan elfogadta a felnőtt női csapat szövetségi kapitányának 

tájékoztatóját. Köszönetüket fejezték ki a stábtagoknak és játékosoknak a folyamatos 

felkészülésről. 

 

 Szavazás: 5 igen, 0 nem, 0 tartózkodott 

 

2.4. Pafféri András férfi szövetségi kapitány: 

 (szóbeli előterjesztés) 

 

Pafféri András elmondta, hogy ő a múltat már nem nézi, csak még több motivációt gyűjt 

belőle. Szót ejtett arról, hogy vár még különböző visszajelzésekre, miután elkezdi 

felépíteni újra a felnőtt férfi válogatott csapat programját a következő selejtezőig, ami 

2024-ben került megrendezésre. Szeretne majd a felkészülési program elkezdése előtt 

egy személyes megbeszélést az elnökkel az álláspontokkal kapcsolatban, hogy teljes 

mértékben rálátást kapjon arról, hogy mikre számíthat majd támogatásképp a csapat, a 

stáb. 

 

Az MFSZ elnöksége egyhangúan elfogadta a felnőtt férfi csapat szövetségi kapitányának 

tájékoztatóját a világbajnoki selejtezőhöz vezető útról. Köszönetüket fejezték ki a stábnak 

a tervezéssel kapcsolatban. 

 

 Szavazás: 5 igen, 0 nem, 0 tartózkodott 
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3. napirendi pont: 

Tájékoztató a Sport Szakállamtitkársággal, az NVSZ-szel és más társszervekkel 

történt, kapcsolatfelvételről 

 Előadó: Kiss László elnök 

   (szóbeli előterjesztés) 

 

Kiss László ismertette a napirendi pontot és elmondta, sajnos nem volt sikeres a 

kapcsolatfelvétel, nem érkezett válasz senkitől. A mai nap, második megkeresésre az NVSZ-

től érkezett válasz, amiben 2022. szeptember végére szeretnének személyes találkozót Dr. 

Mészáros János elnök úrral és bízva a pozitív tárgyalásokban, anyagi támogatásokban 

részesülhet majd a szövetség. A Sport Szakállamtitkársággal történő találkozó megszervezését 

fontosnak tartotta, hiszen az együttműködés nélkülözhetetlen a szövetség életében, többek 

között az állami támogatások odaítélése szempontjából. Folyamatosan keressük velük is a 

személyes találkozó lehetőségét. 

 

Az elnökség és a jelenlévők elfogadták a szóbeli beszámolót és nem tettek fel kérdéseket, 

egyhangúan elfogadtak a tájékoztatást. 

 

 

4. napirendi pont: 

Javaslat sportszakmai igazgató kinevezésére, szakmai bizottságok létrehozására, 

bizottságvezetők és tagok megválasztására 

 Előadó: Kiss László elnök 

   (szóbeli előterjesztés) 

 

Kiss László elmondta, hogy az MFSZ jelenlegi helyzete miatt nincsen szükség sportszakmai 

igazgató kinevezésére, amit alá is támasztott határozott érvekkel. A frissen létrehozott 

Utánpótlás Bizottságban elnöki pozíciót Pavelka Zoltán tölti be, akit felkértek, járjon utána és 

jelöljön bizottsági tagokat, akikkel szívesen dolgozna együtt. A 6. napirendi pont írásos 

előterjesztéséből elmondta, hogy Borka Gábor (Vajda CH), Leitner Tamás (Eger) és Poór 

József (Paks), velük jutott pozitív megegyezésre, hogy vállalják a felkérést. Rajtuk kívül még 

egyeztetések folynak más személyekkel az UB tagság bővítése és eredményessége céljából. Az 

elnökség elfogadta a javaslatot és közös szavazásra tette a jelölteket. 

 

EÜ-2022/09.07/3. számú határozat: 

Az elnökség egyhangúan elfogadta Borka Gábort (Vajda CH), Leitner Tamást 

(Eger), Poór Józsefet (Paks) az Utánpótlás Bizottság tagjának. 
 

 Szavazás: 5 igen, 0 nem, 0 tartózkodott 

 

 

Kiss László szót ejtett a szövetség média platformokon, közösségi oldalakon való 

megjelenésekről. Szerencsére az elmúlt időben egyre aktívabban működtek az ezzel 

kapcsolaton teendők, információk közzététele a külvilág számára. Elmondta, hogy a mai 

világban az egyik legfontosabb tényező egy sportág életében, hogy a lehető legtöbb helyen 

megjelenjen, minél több információt megtudjanak a „vevők” és ezáltal növekedhessen az 

érdeklődés a sport hazai tevékenységei iránt. Ebből kifolyólag javaslatot tett a Média és PR 

Bizottság létrehozásával kapcsolatban, amit az elnökség egyhangúan, 5 igen szavazattal 

elfogadott.  
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A bizottság elnökének Lánczi András lett felkérve, aki elfogadta a felkérést és az elnökség 

egyhangúan, 5 igen szavazattal elfogadta. A tagok megnevezésére a soron következő ülésen 

tesz javaslatot. 

 

EÜ-2022/09.07/4. számú határozat: 

Az elnökség egyhangúan elfogadta a Média és PR Bizottság létrehozását. 
 

Szavazás: 5 igen, 0 nem, 0 tartózkodott 

 

EÜ-2022/09.07/5. számú határozat: 

Az elnökség egyhangúan megválasztotta Lánczi Andrást a Média és PR Bizottság 

elnökének. 
 

Szavazás: 5 igen, 0 nem, 0 tartózkodott 

 

 

Többszöri felmerülő témaként szó volt az Egyetemi és Szabadidős Bizottság létrehozásáról. 

Elhangzott, hogy az MFSZ-t megkerülve, egy amatőr floorball bajnokság zajlik minden 

szezonban, ami sajnos rengeteg játékost vagy akár egyesületet elvesz a szövetségtől, ami által 

kevesebb igazolt játékos fog szerepelni a versenyrendszerben, a nyilvántartásban és ez jelentős 

szakmai és anyagi veszteséggel jár. A Budapest Egyetemi – Főiskolai Sportszövetség keretén 

belül minden félévben megrendeznek egy floorball tornát, ahol leginkább egyetemi csapatok 

vesznek részt. Több éves kihagyás után ismét megszervezik a Floorball MEFOB-t, ahova az 

országból 9 egyetemi csapat nevezett. Ezek az információk mind azt mutatják, hogy van igény 

egyetemi és amatőr szinten is a floorballra, amit nem szabad veszni hagyni és be kell építeni a 

szövetség versenyrendszerében, ami által nagyobb támogatások érkezhetnék, amiből 

látványosabban is meg lehet valósítani ezeket az eseményeket.  

 

Az elnökség egyhangúan egyetértett minden érvvel és támogatta a döntést, ezért egyhangúan 5 

igen szavazattal létrehozták az Egyetemi és Szabadidős Bizottságot. 

 

EÜ-2022/09.07/6. számú határozat: 

Az elnökség egyhangúan elfogadta az Egyetemi és Szabadidős Bizottság 

létrehozását. 
 

Szavazás: 5 igen, 0 nem, 0 tartózkodott 

 

 

5. napirendi pont: 

Javaslat a szövetség aktuális nemzetközi tevékenységével és ezzel kapcsolatos 

lehetőségeivel kapcsolatosan 

 Előadó: Liebe György ET elnök 

    (írásos előterjesztés) 

 

Liebe György előre kiküldött írásos előterjesztését mindenki megkapta és tanulmányozhatta. 

Plusz kérdés nem érkezett senki részéről, de a lényegesebb információkat szóban elmondta.  

Régebbi évekből visszavezetve újra lesz Hungária Kupa, amit javaslatként Czitrom András 

Hungária Kupának kívánunk elnevezni. Ennek kapcsán megkereste Czitrom András fiát és 

megkaptuk az engedélyt a családtól, hogy ezen a néven szerepelhessen a kupa, 

megtiszteltetésként fogadják és köszöni a család minden tagja. A másik jelentős információ, 

egy világbajnoki selejtező esetleges megszervezésének anyagi vonzatai.  
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Tájékoztatta a jelenlévőket, miket kell a szervező szövetségnek állnia és mi az, amit az IFF 

fedez a rendezvény alatt. Liebe György elmondta, hogy nem sok különbség van anyagilag 

aközött, ha egy adott ország megszervez egy világeseményt vagy kiutazik egy világeseményre, 

viszont a szövetség jelenlegi helyzetét nézve egyelőre még várjunk a szervezéssel és 2-3 éves 

tervnek tekintsük a hazai szervezést. Mindenki elfogadta az írásos előterjesztést és egyetértett 

vele. Kiss László elnök megkérte Liebe Györgyöt, hogy jelezze ezt a szándékunkat a 

Nemzetközi Floorball Szövetség (IFF) felé és még részletesebb információt juttassanak el a 

részünkre, hogy feltudjunk készülni a szervezésre. 

 

Az elnökség egyhangúlag elfogadta a szövetség aktuális nemzetközi tevékenységével és ezzel 

kapcsolatos lehetőségeivel kapcsolatos tájékoztatást. 

 

Szavazás: 5 igen, 0 nem, 0 tartózkodott 

 

 

6. napirendi pont: 

Javaslat az Utánpótlás Bizottság tevékenységére, a sportág utánpótlás bajnoki 

rendszerének fejlesztésére, aktuális teendőire 

 Előadó: Pavelka Zoltán UB elnök    

    (írásos előterjesztés) 

 

Pavelka Zoltán előre kiküldött írásos előterjesztését mindenki megkapta és tanulmányozhatta. 

Plusz kérdés nem érkezett senki részéről, de a lényegesebb információkat szóban elmondta, 

amire megkérte az elnökség őt. Elmondta, hogy a legutóbbi szezonban az utánpótlás 

bajnokságokban a mérkőzéseken „hiányosan” mentek a mérkőzések nagy része: nem volt 

rendes jegyzőkönyv, nem kellett részvételi díjat fizetni, góllövő lista nem volt rendesen kezelve 

és a játékvezetők sem voltak hivatalosan intézve. Ezeket mind helyre kell állítani, annak 

érdekében, hogy az utánpótlás bajnokságok is tisztességesen és hivatalosan működjenek. Ehhez 

köthetően szót ejtett a floorball régiók kialakításáról, amiket részletesen felmért. Szerinte 

szükség van a régióválogatott, utánpótlás válogatott szerepeltetésére a nagyobb sikerélmény 

céljából, több motivációt adva ezzel a fiatal generációnak. Javasolta a korosztályok 

visszaállítását lépcsőzetesen, páratlan korosztályokban, akár vegyes kialakításban (fiú-lány egy 

csapatban). Végül az Utánpótlás Bizottság tagjaira tett javaslatait ismertette. Elmondta, hogy 

miért őket választotta és kérte fel a közös munkára, alapos érvekkel alátámasztva.  

 

Minden információval egyetértett az elnökség és egyhangúan elfogadta az írásos előterjesztést 

5 igen szavazattal. 

 

EÜ-2022/09.07/07. számú határozat: 

Az elnökség egyhangúlag elfogadta az Utánpótlás Bizottság tevékenységével, a 

sportág utánpótlás bajnoki rendszerének fejlesztésével és a további aktuális 

teendőivel kapcsolatos írásos javaslatot. 

 

Szavazás: 5 igen, 0 nem, 0 tartózkodott 
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7. napirendi pont: 

Az MFSZ Igazolási, Nyilvántartási és Átigazolási Szabályzatában szereplő költségek 

megvizsgálása, átbeszélése 

 Előadó: Kiss László elnök    

    (szóbeli előterjesztés) 

 

Kis László ismertette a napirendi pont átbeszélésének szükségességét. Elmondta, hogy a 

szabályzatban szereplő összegek nem voltak szabályszerűen betartva, ezért tudatosítani kell a 

tagszervezetek felé, hogy ezek az összegek érvényesek és a felmerülő ügymenet során ezeket 

szigorúan be kell tartani, ki kell fizetni. Az költségek mellett minden játékosnak rendelkeznie 

kell amatőr szerződéssel, ami nélkülözhetetlen a jogszerű működéshez. Minden jelenlévő 

elfogadta a szóbeli előterjesztést és egyetértett az álláspontokkal, ami által az elnökség 

egyhangúan elfogadta 5 igen szavazattal az MFSZ Igazolási, Nyilvántartási és Átigazolási 

Szabályzatban szereplő költségeket. 

 

EÜ-2022/0907/08. számú határozat: 

Az elnökség egyhangúan, változtatás nélkül elfogadta az MFSZ Igazolási, 

Nyilvántartási és Átigazolási Szabályzatban szereplő költségeket. 
 

Szavazás: 5 igen, 0 nem, 0 tartózkodott 
 

 

8. napirendi pont: 

Egyebek 

 

Pavelka Zoltán szólalt fel az utolsó napirendi pontnál a versenyengedélyekkel kapcsolatban, 

hogy melyik osztályban milyen költségek szerepelnek a játékosokra. Az elnökség elmondta a 

jelenleg aktív költségeket:  

- OB1 férfi/női:  4000 Ft 

- OB2 férfi:   4000 Ft 

- OB3:  3000 Ft 

- U21-U14:  2000 Ft 

- U13-U9:  1000 Ft, amit a szövetség átvállal 

 

Javaslat érkezett, miszerint a következő módosítások legyenek: 

- OB1 férfi/női: 4000 Ft 

- OB2 férfi:  3000 Ft 

- OB3:  3000 Ft 

- U21-U9:  2000 Ft 

 

Alapos érvekkel alátámasztva az elnökség elfogadta a módosítást egyhangúan 5 igen 

szavazattal. 

 

EÜ-2022/09.07/09. számú határozat: 

Az elnökség egyhangúan elfogadta az MFSZ versenyengedélyeinek költségének a 

módosítását az alábbiak szerint: 

- OB1 férfi/női: 4000 Ft 

- OB2 férfi:  3000 Ft 

- OB3:  3000 Ft 

- U21-U9:  2000 Ft 

Szavazás: 5 igen, 0 nem, 0 tartózkodott 
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Kiss László kérte a főtitkárt, hogy hívja fel a figyelmet a tagegyesületek körében az esetleges 

tartozásuk rendezésére, mert viszonylag magas a nyitott, nem rendezett költségek mértéke. 

 

 

Kiss László az utolsó napirendi pont megbeszélése után megkérdezte az elnökséget, van-e 

valakinek egyéb más közérdekű bejelentése, de nem érkezett új bejelentés. 

 

 

Kiss László megköszönte mindenkinek a részvételt, majd 22 óra 30 perckor berekesztette az 

elnökségi ülést. 

 

 

 

Budapest, 2022. szeptember 07. 

 

 

 

Kiss László 

Levezető elnök 

 

 

 

    Németh Richárd                                    Balogh Norbert                              Liebe György 

Jegyzőkönyv vezető                           Jegyzőkönyv hitelesítő         Jegyzőkönyv hitelesítő 

 

 


